

Referatet fra GMU-mødet den 20.3.

Tilstede: Sif, Helene, Jens og Povl (i hvert fald til den sidste halvdel...).

Sortering:

- Helene og Povl laver en seddel, der skal deles rundt, om at man kan få en minimizer til blød plast, hvis vi får lov til at komme og tage billede af, hvor man har placeret sin grønne mad-spand.
- På et senere tidspunkt kan vi igen opsætte en seddel på låget af de nedgravede mad-beholdere.
- En hylde til 1-rumsene koster kr. 1.800. Vi tænker over, hvad vi gør til næste møde. Evt. kan vi få lavet en tegning, så folk selv kan lave den (på / med hjælp fra træværkstedet....).

Andet:

- Sif tager op i AB om hvilke hårde hvidevarer vi bruger i afdelingen ved udskiftning.
- Forslaget til nye P-pladser blev vedtaget på beboermødet.
- Projekt-Lys-Gruppen havde møde i fredags. Vi ved ikke, hvad de nåede frem til. Måske skal vi have et nyt møde i Hyldespjældets-lysgruppe. Povl holder kontakt med Lys-Helene.
- Vi har affaldsindsamling på Junglestien søndag den 2.4.
- Jens mener, at Charlotte ikke er tilbøjelig til at gå ind i ny-ind-flytter-udvalget.
- Der er ikke noget nyt om el-dele-bils-projektet.
- Næste GMU-møde fredag den 5. maj kl. 8-8.45. Vi inviterer Jesper med for at evaluere og beslutte om den nye vinterbekæmpelse.

Med venlig hilsen

Povl Markussen